AL SAFAT INVESTMENT COMPANY



شركة الصفاة للإستثماريّ

Date:

REF:

02/08 /2023 Ref: SFT/ AB/CEO/ 3 3 6 /23 التاريخ: الإشارة:

To: Boursa Kuwait Stock Exchange Co. Kuwait

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية دولة الكويت

Subject: <u>Disclosure of Material Information</u>
Regarding the Results of the Board of Directors
Meeting

الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية بشأن نتائج اجتماع _ مجلس الإدارة

With reference to the above subject, and the requirements of module 10 (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

Attached is the disclosure form of material information.

Sincerely,

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

www.

Ahmed Fathey Abouzeid

احمد فتحى ابوزيد

الرئيس التنفيذي

CEO





Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

| Date: | Listed Company | الشركة المدرجة | التاريخ: |
|---|-----------------------------|---|---|
| 02/08/2023 | Al Safat Investment Company | شركة الصفاة للاستثمار | 2023/08/02 |
| Material Information | | المعلومة الجوهرية | |
| We would like to inform you that the Board of Directors of Al Safat Investment Company convened on Wednesday, 02/08/2023 at 01:00 PM and approved the following: | | يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة الصفاة للاستثمار انعقد يوم الاربعاء الموافق 2023/08/02 الساعة 01:00 ظهراً ووافق المجلس على البند التالي: | |
| Recommending to the Extraordinary General Assembly to approve amending Article 5 of the Articles of Incorporation and Article 4 of the Articles of Association to reconcile the company's situation based on instructions of the Ministry of the Commerce and Industry as follows: Article before amendment: | | 1. التوصية للجمعية العامة غير العادية للشركة بالموافقة على تعديل المادة رقم (5) من عقد التأسيس والمادة رقم (4) النظام الأساسي لتوفيق أوضاع الشركة بناع على تعليمات وزارة التجارة والصناعة وذلك على النحو التالي: نص المادة قبل التعديل: | |
| Purposes for founding the Company are the following: 1. Producing all kinds of chemicals and marketing it locally and abroad. | | الأغراض التي أسست من أجلها الشركة هي القيام بما يأتي: 1- إنتاج المواد الكيماوية على اختلاف أنواعها وتسويقها محلياً وخارجياً. | |
| Investing in real estate, manufacturing, agricultural, and other economic sectors through formation of specialized companies, or buying these companies' shares or bonds in various sectors. Participating in the establishment or partial ownership of companies in various sectors. Investment portfolio manager. Investment consultant. Subscription agent. Trading operations related to buying and selling securities, shares and bonds of companies, government, local and international authorities, on behalf of the company. Collective investment system manager Investment Controller. Custodian. The Company adheres in all its operations to the principles | | 2- الاستثمار في القطاعات العقارية والصناعية والزراعية وغيرها من القطاعات الاقتصادية وذلك من خلال المساهمة في تأسيس الشركات المتخصصة أو شراء أسهم أو سندات هذه الشركات في مختلف القطاعات. 3- المساهمة في تأسيس أو التملك الجزئي للشركات في مختلف القطاعات. | |
| | | ب. خاصة بتداول الأوراق المالية من شراء وبيع أسهم لشركات والهيئات الحكومية والمحلية والدولية | 4- مدير محفظ 5- مستشار اس 6- وكيل اكتتار 7- العمليات الـ وسندات ا |
| | | استثمار جماعي. ثمار. ظ. | 9- مراقب است 10- أمين الحف |
| and terms of Islamic Sharia and refrains from any activities contradicting with the Islamic Sharia, resorting in this to the Sharia Supervisory Board whose decisions are binding to the Company Management. | | وفي جميع الأعمال تتقيد الشركة في جميع أعمالها بمبادئ وأحكام الشريعة الإسلامية وتستبعد الأعمال التي تتعارض معها وتستعين في ذلك بهيئة الفتوة والرقابة الشرعية، و تكون قراراتها ملزمة لإدارة الشركة. | |
| Article after amendment: | | نص المادة بعد التعديل: | |
| Purposes for founding the Company are the following: 1. The ownership in real-estate and the necessary moveable assets required to operate within the limits that are permitted by law (642030). 2. Participating in the establishment of companies (642060). 3. Investment portfolio manager (650210). | | الأغراض التي أسست من أجلها الشركة هي القيام بما يأتي: 1- تملك العقارات والمنقولات اللازمة لمباشرة عملها في الحدود المسموح بها وفقا للقانون (642030) 2- الاشتراك في تأسيس الشركات (642060) 3- مدير محفظة الاستثمار.(650210) 4- استشارات استثمارية.(661904) | |

2

ALSAFAT. شركة الصفاة للإستثمار AI SAFAT INVESTMENT CO



- 4. Investment consultant (661904).
- 5. Subscription agent (650230).
- 6. Buying and selling securities, shares, and bonds on behalf of the company (649917).
- 7. Collective investment system manager (650220).
- 8. Investment Controller (650260).
- 9. Custodian (650240).
- 10. Market Maker (650250).

The Company adheres in all its operations to the principles and terms of Islamic Sharia and refrains from any activities contradicting with the Islamic Sharia, resorting in this to the Sharia Supervisory Board whose decisions are binding to the Company Management.

- إ- وكيل اكتتاب.(650230)
- 6- بيع وشراء الأسهم والسندات لحساب الشركة (649917)
 - 7- مدير نظام استثمار جماعي (650220)
 - 8- مراقبي الاستثمار. (650260)
 - (650240)
- 9- أمين الحفظ
- (650250)
 - 10- صانع السوق. (50

وفي جميع الأعمال تتقيد الشركة في جميع أعمالها بمبادئ وأحكام الشريعة الإسلامية وتستبعد الأعمال التي تتعارض معها وتستعين في ذلك بهيئة الفتوى والرقابة الشرعية، و تكون قراراتها ملزمة لإدارة الشركة.

The Financial Effect of the Material Information on the Company

There is no financial impact

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

أثر المعلوم الجوهرية على المركز المالى على الشركة

لا يوجد أثر مالي

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. و يستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات و ما يشبهها من عقود

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة, فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالى المترتب على تلك الشركة بعينها.

ملاقحيل مدركة الصفاة للإستثمار ALSAFAT HEVESTMENT CO



I B